
Opening Vlaams Huis

U bent van harte welkom op de opening van ons campagnesecretariaat.
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Een beetje lokale en heldhaftige geschiedenis
En hoe het bestuur die gewoon over het hoofd ziet
In het nieuwe bouwproject aan het 
station, aan het vroegere café Stappes, 
wordt een nieuwe straat aangelegd. Vaak 
kiezen gemeenten een straatnaam die 
iets te maken hee�  met de locatie van 
of verwijst men ermee naar speci� eke, 
lokale geschiedenis. De gemeentelijke 
administratie kwam tot een selectie van 
drie namen: Groenling (een vogel, zoals 
de andere straten in de wijk aan zwem-
bad), Stappes (naar het voormalige café) 
en Frans Keymolen (een heldha� ige 
Londerzeelse verzetsstrijder). De drie 
namen werden voorgelegd aan een bewo-
nerspanel. Dat panel gaf de voorkeur aan 
Groenling, maar de meerderheid legde 
het advies van de bewoners naast zich 
neer en koos voor Stappes.

En Frans Keymolen?

We mogen niet vergeten wat Frans Key-
molen voor Londerzeel betekend heeft.
En omdat Frans het grootste deel van zijn 
leven in de Toekomststaat woonde – vlak 
naast het nieuwe bouwproject – was de 
keuze voor Frans Keymolenstraat absoluut 
terecht geweest. Frans was tijdens de 
Tweede Wereldoorlog een heldhaftige 
verzetsstrijder die meermaals zijn leven 

riskeerde bij het vervullen van opdrachten 
voor de geallieerden. Zijn memorabele 
missies en riskante ondernemingen 
werden wereldwijd geprezen. Frans 
kreeg verschillende binnen- en buiten-
landse dankbetuigingen, attesten, onder-
scheidingen en getuigenissen van onder 
andere Supreme Headquarters Allied 
Expeditonary Force, By the Queen’s Order, 
de Britse ambassade, the War Office, 
ministerie van Landsverdediging … Die 
werden stuk voor stuk aan de gemeente 
bezorgd om de voorkeur voor Frans 
Keymolenstraat te staven. 

Moeite voor niets: bestuur kiest eenzijdig

Die bewonderenswaardige staat van 
verdienste zou in onze ogen ruimschoots 
moeten volstaan om Frans’ voormalige 
stek naar hem te vernoemen. Ook de 
Verenigde Oud-strijders en Oud-soldaten 
Londerzeel hadden er oor naar. Maar 
burgemeester Moons zei te twijfelen aan 
de verdienste van Frans Keymolen. En dat 
terwijl de volledige documentenbundel 
over Frans aan het bestuur bezorgd werd. 
Alle moeite om getuigenissen te verzame-
len, leidde tot niets. Het bestuur had er 
geen oog voor en besliste eenzijdig.

Lokaal erfgoed

“Ik stoorde me vooral aan de uitlating van 
de burgemeester die de inzet van onze 
verzetsstrijder in vraag stelde. Ik vraag me 
af op wat zij zich baseert om die uitspraak 
te doen, als tegelijkertijd openlijk wordt 
toegegeven dat noch de figuur Keymolen, 
noch de historische achtergrond gekend is! 
Een beetje nederigheid zou op zijn plaats 
zijn”, zegt Gerda Verhulst. Dat gedenk-
waardige stukje geschiedenis mag niet 
verloren gaan. Het behoort tot ons lokale 
erfgoed dat generatie na generatie over-
gedragen wordt.

Schijnparticipatie 

Toen Londerzeel een straatnaam zocht 
voor het project Vieremeuleke koos men 
ook voor een andere naam dan de naam 
die geselecteerd werd door het bewo-
nerspanel. Wat is het nut van zo’n panel 
wanneer het advies niet 
gevolgd wordt? Dat lijkt 
veel op schijnparticipatie.

Gerda Verhulst
Gemeenteraadslid

Fietssuggestiestroken 
kosten Londerzelenaar 
handenvol geld
De � etssuggestiestroken in de Acacia-
laan en Pilatusveld vragen om een 
aparte behandeling omdat de beton-
straten op een andere manier verf 
opnemen dan bijvoorbeeld asfalt. Met 
die extra handelingen (afschraping en 
zandstraling) werd in het bestek geen 
rekening gehouden. Daardoor betaalde 
de gemeente bijna dertig procent meer 
dan wat gebudgetteerd was. De stroken 
werden gegund aan 277.000 euro, waar-
van Vlaanderen de hel�  bijpaste, maar 
kosten de belastingbetaler na uitvoering 
80.000 euro meer. En meerkosten wor-
den niet gesubsidieerd.

Fietssuggestiestroken

U kent ze wel, de gekleurde stroken op de 
rijbaan die ervoor zorgen dat de fietser 
zijn plaats kan innemen tussen het gemo-
toriseerde verkeer. In de praktijk zorgen 
de stroken wel eens voor een misleidend 
effect en voor verwarring bij automobi-
listen. Want die mogen over de stroken 
rijden, erop parkeren en ze moeten de fiet-
sers geen voorrang verlenen.

Deugdelijk bestuur?

“Wij vinden dat er alternatieven zijn die 
het zowel voor de autobestuurders als voor 
de fietsers veiliger en duidelijker maken.
Als het college carte blanche geeft aan een 
aannemer die voor de betonstraten in de 
Acacialaan en Pilatusveld niet de correcte 
voorbehandeling in de offerte zet, dan 
kunnen we spreken over een verkwisting 
van belastinggeld.” N-VA Londerzeel 
keurde die extra kosten niet goed en vindt
die manier van werken allesbehalve een 
voorbeeld van deugdelijk bestuur. “Zo 
beheer je de centen 
van de Londerze-
lenaar niet”, zegt 
gemeenteraadslid
Koen Vanhoof.

Koen Vanhoof
Gemeenteraadslid 

N-VA Londerzeel vraagt betere bereikbaarheid gemeentehuis
Sinds de pandemie kan u in Londerzeel zonder afspraak niet terecht bij de gemeentelijke diensten. Ook niet voor snelle en 
gemakkelijke interventies. “Veel inwoners vinden het jammer dat ze niet meer spontaan het gemeentehuis kunnen binnen-
stappen. Wij vinden het belangrijk om als gemeente onze inwoners op een laagdrempelige manier te ontvangen en roepen daar-
om op om opnieuw enkele tijdsblokken in te voeren waarin de Londerzelenaar welkom is zonder afspraak”, zegt Nadia Sminate.

Twee systemen combineren
Het gemeentehuis paste zich snel aan aan de moeilijke omstandigheden tijdens de pandemie. Men schakelde 
over van een open huis naar een systeem op afspraak. “Dat werkte prima. Maar de pandemie ligt ondertussen 
achter ons. Laat ons daarom de voordelen van beide systemen combineren. Wanneer u een afspraak heeft 
zal u niet in de wachtrij staan en sneller geholpen worden. Maar bij omstandigheden waardoor u niet op een 
afspraak kan wachten, moet het mogelijk zijn om het gemeentehuis spontaan binnen te lopen. Laat ons die 
flexibiliteit tonen. De digitale oplossingen die het gemeentebestuur ter compensatie aanbiedt zijn niet voor 
ieder van ons weggelegd. Een lokaal bestuur dat dienstbaarheid voorop stelt, moet oplossingen aanreiken voor 
al zijn inwoners.”

Nederlands als erkenningsvoorwaarde voor Londerzeelse verenigingen
Londerzeel kent een ongelofelijk rijk 
verenigingsleven. Die verenigingen 
zorgen voor verbondenheid tussen de in-
woners. Een verbindende factor is de taal. 
Het is de maïzena van onze samenleving, 
van ons sociaal weefsel. Gemeenteraads-
lid Bart Van Doren stelde voor om het 
gebruik van het Nederlands in te voeren 
als voorwaarde om erkend te worden als 
Londerzeelse verenging. Dat werd door 
de gemeenteraad unaniem goedgekeurd.

Integratie en inclusiviteit

“Op die manier benadrukken we niet 
alleen het Vlaamse karakter van onze 
gemeente, maar bieden we kinderen, jon-
geren en volwassenen oefenkansen om het 
Nederlands te leren. Zo dragen we bij tot 

integratie en inclusiviteit”, zegt 
Bart Van Doren.

Nieuw reglement zet Londerzeels

Loopcriterium in de kou

Verenigingen verdienen de steun van de 
gemeente. Het college van burgemeester 
en schepenen deed beroep op een studie-
bureau om een nieuw subsidiereglement 
uit te werken. Gemeenteraadslid 
Gerda Verhulst formuleerde daarbij enkele 
opmerkingen. Kleinere verenigingen – 
met weinig vrijwilligers en bescheiden 
werkingsmiddelen – kunnen moeilijk 
opboksen tegen de grotere verenigingen 
– vaak met bovenlokale koepels – om 
een themaproject uit te werken. Door het 
nieuwe subsidiereglement zal ook het 

succesvolle Londerzeelse Loopcriterium 
het in de toekomst zonder financiële 
steun van de gemeente moeten stellen. 
Het Londerzeelse Loopcriterium was een 
voorbeeld van laagdrempelige sport-
beleving en stond open voor iedereen. Het 
moedigde mensen aan om op regelmati-
ge basis te bewegen en droeg bij aan een 
gezonde gemeente. Helaas … dit bestuur 
heeft weinig oog 
voor het belang 
daarvan.

Bart Van Doren
Gemeenteraadslid 

Nadia Sminate

Nieuw in het bijzonder comité voor de sociale dienst: Jana Claessens
Op de gemeenteraad van september legde Jana Claessens de eed af als lid van het bijzonder comité voor de sociale 
dienst. “Ondertussen heb ik mijn eerste vergadering achter de rug”, zegt Jana. “Ik ben de N-VA dankbaar voor de 
gekregen kans." 

"Het is een mooie opportuniteit om veel bij te leren. Ondanks mijn jonge leeftijd hoop ik mijn 
steentje te kunnen bijdragen bij de behandeling van de soms moeilijke en gevoelige dossiers.”

Veel succes met dit belangrijke mandaat Jana!

N-VA gaat uit van 
eigen kracht
We staan op minder dan een jaar van de 
lokale verkiezingen. En we voelen aan alles en 
iedereen dat er in onze gemeente iets moet 
bewegen. N-VA Londerzeel verstopt zich niet, 
integendeel. Enkele weken geleden kondigden 
we mijn lijsttrekkerschap aan en eind deze 
maand openen we ons Vlaams Huis, onze 
uitvalsbasis voor de volgende maanden.

Het is tot op heden nog onduidelijk hoe het 
speelveld er in Londerzeel zal uitzien. Zullen 
nieuwe partijen het licht zien? Komt er een 

eenheidslijst? Niemand weet er het fijne van. 
Wat we wel weten, is dat wij uitgaan van onze 
eigen kracht. De N-VA is een sterk merk in 
Londerzeel. Met 25 mannen en vrouwen zullen 
we u ervan overtuigen waarom het zo belang-
rijk is om de N-VA opnieuw de kans te geven 
om te besturen.

Wij speelden als grootste partij de voorbije 
jaren onze rol met waardigheid in de oppositie, 
maar nu maken wij ons klaar om opnieuw 
de verantwoordelijkheid in het bestuur op te 
nemen. We rekenen daarvoor op u. Laat uw 
stem niet alleen in het stemhokje horen, maar 
het hele jaar door. Lokale politiek is immers in 
de eerste plaats luisteren naar de inwoners en 

hun noden en behoeften.
Daarom nodigen we u uit op zondag 26 
november in ons Vlaams Huis. Dat is ons 
campagnesecretariaat voor het komende jaar 
waar we ons verkiezingsprogramma vormge-
ven, activiteiten organiseren en waar we naar 
u zullen luisteren. Wees welkom!

Warme groet.

Nadia Sminate
Lijsttrekker N-VA 
Londerzeel lokale 
verkiezingen 2024



Alleen een sterke 
N-VA kan dat 
rampscenario 
tegenhouden. 
Enkel de N-VA kan zorgen voor een grote 
omwenteling, om Vlamingen het bestuur te 
geven dat ze wél willen. Zoals we dat in 
Vlaanderen doen. Met gezonde financiën. 
Door op te komen voor wie werkt, spaart 
en onderneemt. Voor Vlaamse welvaart, 
vandaag en morgen.

“Er is een drastische ommekeer nodig. Alleen een 
sterke N-VA kan Vivaldi II tegenhouden. 

Van extremen die teren op woede en frustratie zal 
het niet komen. Integendeel. Want in plaats van 
een oplossing te bieden, zullen zij gebruikt worden 
als argument om toch maar Vivaldi II te vormen.”

Bart De Wever, algemeen voorzitter

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Daarvoor hebben we ook uw steun nodig. 
Word vandaag nog lid van de N-VA

Lid worden kan snel en gemakkelijk.

Scan de QR-code hiernaast, 
surf naar www.n-va.be/word-lid
of bel naar 02 219 49 30. 

Wilt u straks Vivaldi II?
Dat is wat Alexander De Croo ambieert. Een federale regering gedomineerd door 
Franstaligen en hun linkse agenda, met een Vlaamse minderheid van kleine 
wanhopige partijen. 

Alweer een regering waarvoor de meerderheid van de Vlamingen níet stemt. 

Alweer een regering die met geld strooit naar inactieven maar werknemers in 
de steek laat.  

Alweer een regering met torenhoge schulden en enorme begrotingstekorten. 

Alweer een regering met een catastrofaal energie- en migratiebeleid.


